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Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na Pańską interpelację z dnia 29.08.2024 (data wpływu) dotyczącą poprawy 

stanu nawierzchni ulicy Rudnickiej, uprzejmie informuję, że prace związane z bieżącym utrzymaniem 

dróg gminnych o nawierzchniach gruntowych lub wzmocnionych tłuczniem na terenie Gminy Miasto 

Zgierz są realizowane zgodnie z przyjętymi standardami minimum dwa razy w roku: wiosną, po 

ustąpieniu warunków zimowych, oraz jesienią, w ramach przygotowań do sezonu zimowego. Niemniej 

jednak ze względu na coraz częściej występującego anomalia pogodowe, takie jak intensywne opady 

deszczu czy nawałnice, konieczne bywa przeprowadzenie dodatkowych prac w okresie letnim. Zależy 

nam na tym, aby stan dróg był jak najlepszy przez cały rok, dlatego reagujemy na bieżąco na 

pojawiające się potrzeby. Pragnę również podkreślić, że w obecnych warunkach gospodarczych 

i budżetowych jednostki samorządu terytorialnego koncentrują się przede wszystkim na 

maksymalnym wykorzystaniu możliwości zwiększenia potencjału inwestycyjnego, w szczególności 

poprzez pozyskiwanie środków zewnętrznych z programów unijnych i krajowych, co jest konieczne do 

tego, by móc realizować modernizacje dróg na terenie naszego miasta. 

Obecnie wiele inwestycji jest w trakcie realizacji, kolejne są już w fazie projektowej, a na 

kolejne kilkanaście ulic wyłonienie zostali Wykonawcy. Sukcesywnie i z determinacją dążymy do 

usprawnienia warunków komunikacyjnych na terenie całego miasta. 
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